

Lantau Explore Package - Booking Request Form
大嶼山探索玩樂套票 - 訂位表

Guest Information 賓客資料

Guest Name(s) 賓客姓名: (Same as shown on HKID/ Passport 須與身份證/護照相同)		Check-in Date 入住日期:	
Contact no. 聯絡電話:		Check-out Date 離開日期:	
Email address 電郵地址:		Country of Origin 原居地:	
		Fax no. 傳真:	
Package components including 套票包括 (Please select 請選擇)		No. of Room(s) 房間數目:	No. of Guests 入住人數
			Adult 成人: Child 小童(< 11歲):
HK\$988up/起	Silvermine Beach Resort Overnight Package 銀鑛灣渡假酒店一晚住宿套票		
HK\$1088up/起	Regal Airport Hotel Overnight Package 富豪機場酒店一晚住宿套票		
HK\$1388up/起	Noah's Ark Hotel & Resort Overnight Package 挪亞方舟渡假酒店一晚住宿套票		
HK\$1488up/起	HK SkyCity Marriot Hotel Overnight Package 香港天際萬豪酒店一晚住宿套票		
HK\$3188up/起	Hong Kong Disneyland Hotel Overnight Package (3 person) 香港迪士尼樂園酒店一晚住宿套票 (三人用)		
Other request(s) 其他要求:	Smoking 吸煙房間(Yes 是 / No 否)	Double Bed 雙人床:	Twin Beds 雙床:

Payment 付款方法

Payment method 付款方法:	Cash deposit / Transfer 現金入賬/轉賬	HSBC Bank Account no. 匯豐銀行戶口: 502-897366-292 Beneficiary 賬戶名稱: Ngong Ping 360 Limited
	Credit card 信用卡	Credit card authorization form will be provided by NP 360 to card holder. 信用卡授權信將由昂坪360提供給信用卡持有人。

Terms & Conditions 條款及細則:

- All applications and payment must be submitted 10 days before travel. Should you cancel your booking within 8 days or less before travel, no refund will be given.
請於出發前10日或之前遞交預訂申請並全數付款。如少於出發前8日內取消預訂，旅客將不獲退款。
- All guest names (same as HKID or Passport) should be provided when making reservation and it cannot be changed once the booking has been confirmed.
所有預訂經確認後，賓客名稱皆不能更改；入住酒店有權核對賓客名稱（查閱香港身份證或任何護照）；如有不符，酒店有權拒絕賓客人住並不作退款。
- All redemption vouchers have no cash value and cannot be redeemed for cash.
所有換票證沒有現金價值及不能兌換現金。
- Guests are recommended to pay attention on the services operation schedule and plan their journey on their own, any late redemption will be considered as no show and no refund will be given to the unused portion, additional charge may be required.
客須留意各項服務之營運時間自行安排行程，任何因為逾時而未能參與或使用均當作自動放棄並需繳付其引申之附加費用，所繳之費用概不發還。
- All guests should observe and accept the House Rules, Guideline including the check-in and check-out time of different accommodations, details can refer to website of different service suppliers. 賓客需細閱並遵守各間住宿的住客須知及守則（包括入住及退房時間，詳情請瀏覽相關酒店之網頁）。
- Extra fees may apply to single travellers or underoccupancy.
單人或不足人數佔房須另繳附加費。
- Terms and conditions are subject to change without prior notice. In case of any disputes, the decision of Ngong Ping 360 Limited shall be final.
條款細則如有更改，恕不另行通知。如有任何爭議，昂坪360有限公司將保留最終決定權。

To be filled in by Ngong Ping 360 由昂坪 360填寫

Booking Confirmation no.: 訂位確認號碼:		Recived: 已收訖:	
--------------------------------------	--	------------------	--